
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
Geachte leden van de Raad, 
 
Met deze brief informeren wij u over onze gesprekken met de schoolbesturen van Consent, 
KOE en VCO Oost-Nederland over een “toekomstbestendig en divers onderwijslandschap” in 
Enschede. 
 
Het College is verheugd dat we afspraken met de drie grote schoolbesturen hebben kunnen 
maken over de toekomst van het scholenlandschap voor primair onderwijs in Enschede. Deze 
afspraken zijn een belangrijke stap om in het primair onderwijs ook in de toekomst sterke 
scholen te behouden en de keuzevrijheid van ouders tegelijkertijd te waarborgen. 
 
De drie grote besturen hebben - vaak in dezelfde wijken - kleine scholen staan. Met de daling 
van het aantal leerlingen in de toekomst worden veel van deze scholen kwetsbaar. Als we de 
komende jaren nieuwe schoolgebouwen neer gaan zetten, dan moeten we daar rekening mee 
houden. We bouwen immers schoolgebouwen die tientallen jaren meegaan. Op dit moment zijn 
er 26 basisscholen met een leerlingenaantal onder de voor Enschede geldende opheffingsnorm 
(137 leerlingen). 
 
De schoolbesturen hebben samen met de gemeente nu voor de hele stad afspraken gemaakt 
om in de toekomst scholen samen te laten gaan, zodat in elke wijk toekomstbestendige scholen 
ontstaan. Daarbij hebben we veel aandacht voor behoud van de keuzevrijheid van ouders. We 
willen in heel Enschede een goede spreiding en beschikbaarheid van bijzonder en openbaar 
onderwijs. 
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Het toekomstige scholenlandschap zal geleidelijk aan gestalte krijgen. Enige tijd geleden 
hebben KOE en VCO aangekondigd op de Helmerhoek hun scholen De Jonge Helden en 
Willem van Oranje bij de voorgenomen nieuwbouw samen te voegen tot één school. Hetzelfde 
geldt voor de Paulus en CBS De Zevenster in de wijk Twekkelerveld. Consent voert op dit 
moment een haalbaarheidsonderzoek uit om voor de nieuwbouw op het Hogeland de 
Prinseschool locatie Daalweg en de Willem Wilmink te combineren tot één school. Verder is het 
voornemen om De Bothoven met ingang van komend schooljaar te sluiten, waarbij de locatie 
overigens vervolgens onderdeel wordt van basisschool La Res. 
 
Voor andere locaties en buurten zijn de plannen met nog meer onzekerheden omgeven. In de 
zuidwijken zijn relatief veel schoollocaties met een lager leerlingenaantal. Gemeente en 
besturen willen het komende jaar gebruiken om in gezamenlijkheid een strategisch plan te 
ontwikkelen dat recht doet aan de intenties van een toekomstbestendig en divers 
onderwijslandschap en ook rekening houdt met het bredere voorzieningenaanbod in buurten en 
wijken. Ook in Oost zal het aanbod nader worden bekeken. 
 
De schoolbesturen zullen deze keuzes de komende tijd met hun achterbannen bespreken en de 
afspraken hierover worden vastgelegd in het IHP.  
 
Het College is blij met de vruchtbare gesprekken die met de schoolbesturen zijn en nog steeds 
worden gevoerd. Iedereen heeft baat bij schoollocaties die toekomstbestendig zijn. Samen met 
alle betrokkenen mogen we de komende jaren bouwen aan diverse nieuwe kindcentra als 
plekken voor hoop en ontwikkeling voor toekomstige generaties. Daar kijken we naar uit en 
gaan we met veel plezier en ambitie mee aan de slag. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Burgemeester en Wethouders van Enschede, 
de loco-Secretaris, de Burgemeester, 
 
 
 
(E.A. Smit) (R.W. Bleker) 


